
Geachte Raadsleden 
 

Zoals een ander lid van de denktank jullie ook al aangaf in onderstaande bewoordingen, maar 

wat ons ook al bij de eerste vergadering duidelijk werd dat je namelijk ook niet een huis kunt 

bouwen zonder een goede fundering. Namelijk eerst een goede N69 wat eigenlijk al een A69 

had moeten zijn en daar we op vragen die we stelde geen bevestigen kregen, zoals: 

Garanderen jullie dat A67 vanaf het Oeyenbos tot de Poot v.Metz dan in 2021, 2X4baans 

zullen zijn? Daar het verkeer daar nu al vaststaat en straks zeker als de werknemers van 

ASML straks niet meer via N2 maar via de A2 en de A67 rechtstreeks kunnen rijden naar 

afslag Oeyenbos. Eerder is ons beloofd dat de gemeente Waalre nooit meer een weg zou 

afsluiten na het debacle van het afsluiten van de Nieuwstraat/Eikenlaan en het kan toch niet zo 

zijn dat nu er toevallig een wethouder in de straat woont deze toezegging niet meer geldig is. 

Laten we in hemelsnaam eerst de effecten afwachten en analyseren na de aanleg van de West-

parallel. Het voorkomt onnodige en/of foute maatregelen. 

We hebben al meer dan zo’n 60 jaar gewacht op een omleidingsweg, nu die er komt, kunnen 

we ons toch nog even inhouden om dingen te gaan doen, die direct wel beïnvloed zullen 

worden door de aanleg van de West-parallel. 

We kunnen ons gemeenschapsgeld maar een keer uitgeven en als men echt veiligheid hoog in 

het vaandel zou hebben staan zou men moeten kiezen om de oude doorgaande weg, 

Hoogstraat en Burg. Uyenstraat er weer bij te betrekken als een eenrichtingsverbinding naar 

het zuiden, samen met een afslag verbod voor vrachtverkeer op de Markt voor de 

Burg.Uyenstraat. De Wollenbergstraat wat vroeger een doodlopende straat was, kan men dan 

gebruiken samen met de Bergstraat, als een eenrichtingsverbinding naar het Noorden. Dit 

zelfde kunnen we dan doen voor de verbinding van oost naar west, via de 

Blokvenlaan/Lissevenlaan of Bertuslinduslaan/Ansbalduslaan samen met de Vincent 

Cleerdinlaan. Voor de ander richting van oost naar west kan de Willibrorduslaan dan gebruikt 

worden. Verschillende van ons kregen in de tweede vergadering van DDW een naar gevoel, 

daar toen duidelijk werd dat de heer Schoester gewoon zijn opdracht moest voortzetten om 

zijn opdrachtgevers doel te bereiken. 

Wij krijgen steeds meer het gevoel dat niet om veiligheid van verkeersdeelnemers gaat, maar 

om de kiezers (stemmen), daar wij straks met nog maar vijf procent van de kiezers met een 

verhoogd aantal voertuigen blijven zitten. Die dan in het gunstigste geval geen WOZ 

belasting meer in de bus zullen krijgen. 

Gaarne akte hiervan. Zoals het er nu voor staat krijgt de nota ons (DVN) oké niet. 

 

 


